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§ 31 Ansökan om investeringsmedel för ny 
solcellsanläggning på Akvarievägens förskola  
 
Kommunledningsutskottet sammanträde den 17 mars 2021 
 
På dagens sammanträde i kommunledningsutskottet fanns ett ärende med 
en ansökan om investeringsmedel för en solcellsanläggning på 
Akvarievägens förskola. Att vi ska ha solceller på förskolan beslutades i 
bred politisk enighet på kommunstyrelsens sammanträde tidigare i mars.  

Där gavs kommundirektören också i uppdrag att inleda en upphandling av 
solpaneler på Akvarievägens förskola om förutsättningarna för solceller på 
fastigheten är gynnsamma. 

Parallellt med detta uppdrag har kommundirektören ett uppdrag sedan i 
mars 2020 om att utreda solenergilösningar på lämpliga kommunala 
fastigheter. Detta uppdrag har dock inte återrapporterats i utskottet än.  

Detta verkar inte heller minoritetsstyret (S,L och MP) vara intresserade av 
att vänta på utan man vill gå före och snabbutreda förutsättningarna för 
solpaneler på Akvarievägens förskola. Vidare skriver man att vid 
gynnsamma förutsättningar kan en upphandling inledas. 

Nu ska alltså en upphandling inledas trots att vi inte fått någon återrapport 
från utredningen. Vi har heller inte fått svar på om dessa solceller kan 
anses gynnsamma just i detta fall. Därför avslog vi detta.  

Vi är positiva till solceller men vi vänder oss starkt mot att man för över ett 
år sedan la ett uppdrag om en utredning i frågan men man inte vill vänta på 
svaret. Extremt slöseri med resurser, vi utgår från att någon faktiskt har 
arbetat med uppdraget. Detta handlar inte om något annat än att man 
egentligen struntar i hur våra gemensamma resurser används. Det är 
skattebetalarnas pengar och det är vårt ansvar att hantera dessa seriöst 
vilket vi menar att man inte gör, det är bara signalpolitik. 
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